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Obecné zastupiteľstvo obce Suché 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Suché, 

konaného dňa 10.12.2024 

PRÍTOMNÍ 

Starostka obce:      Bc. Danka Bruňová 

Prítomní poslanci :Matúš Falis 

                                MUDr. Marika Papinčáková  

      Patrik Tirpák 

  

Hlavný kontrolór:  Ing. Milan Kicka 

 

Neprítomní poslanci: Jozef Vojtek 

                                     Ing. Ján Palinský 

 

Ďalší prítomní:      Ing. Veronika Hudáková 

                                Ing. Nadežda Jurková 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadania OZ 

3. Poverenie zapisovateľa, určenie návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

4. Interpelácie poslancov 

5. Plnenie uznesení 

6. Plán rozvoja obce – pripomienky 

7. Rozpočet obce na rok 2025 a roky 2026 a 2027 a stanovisko HK k návrhu rozpočtu 

8. Súhrnná správa HK za II. polrok 2024 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

10. Rozpočtové opatrenia na rok 2024 

11. VZN o odpadoch na rok 2025 

12. Výpadok podielových daní 

13. Odpisy pohľadávok za predchádzajúce roky 

14. Majetkové veci 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 
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K bodu 1  

Otvorenie zasadania 

 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce, Bc. Danka Bruňová. Privítala všetkých prítomných.  

Ospravedlnení poslanci: Jozef Vojtek a Ing. Ján Palinský. 

Starostka konštatovala, že zasadanie je zvolané v súlade so Zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 3 poslanci z celkového počtu poslancov 5, z toho 

vyplýva, že obecné zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Ing. Palinský sa ospravedlnil za neúčasť z rodinných dôvodov a taktiež bol vopred informovaný 

o záležitostiach, ktoré sa budú preberať a súhlasil s každým bodom programu, čo prezentoval 

aj svojim telefonátom počas rokovania. 

 

K bodu 2 

Schválenie programu zasadania OZ 

 

Starostka dala hlasovať o programe rokovania. Hlasovali všetci prítomní a jednohlasne 

schválili návrh programu. 

Obecné zastupiteľstvo obce Suché  schvaľuje program rokovania.  

 

                Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                  Ing. Palinský, Vojtek 

 

K bodu 3  

Poverenie zapisovateľa, určenie návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 

Za zapisovateľku starostka poverila Ing. Veroniku Hudákovú. 

Za overovateľa bol navrhnutý Patrik Tirpák. 

Do návrhovej komisie starostka navrhla MUDr. Mariku Papinčákovú a Matúša Falisa. 
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                 Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                  Ing. Palinský, Vojtek 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje členov návrhovej komisie MUDr. M. Papinčákovú a M. Falisa a ako overovateľa 

zápisnice P. Tirpáka. 

 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                              Ing. Palinský, Vojtek 

 

K bodu 4  

Interpelácie poslancov 

 

Žiaden z poslancov nevyužil možnosť interpelácie. 

 

K bodu 5 

Plnenie uznesení 

 

Uznesenia: 

Uznesenie č.34/2024  -  žiadosť o predaj alebo prenájom ohľadom parcely E 2639/2 bola 

poslaná. Poslanci sa dopytovali o aký pozemok konkrétne ide, bolo im to starostkou vysvetlené. 

Uznesenie č. 35/2024 – výkup pozemkov pod ihriskom a cintorínom– je to u právnika. 

Uznesenie č. 37/2024 – kúpa parcely C 395/18– stretnutie s majiteľom sa uskutočnilo, 

momentálne je odcestovaný a zatiaľ sa nevyjadril. 

Uznesenie č. 38/2024 – zrušenie Spoločného obecného úradu – zrušenie zmluvy je 

uskutočnené. 
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Uznesenie č. 39/2024 – nová zmluva o Centre zdieľaných služieb, ktorá nahrádza pôvodnú 

zatiaľ nebola podpísaná. 

 

K bodu 6  

Plán rozvoja obce - pripomienky 

 

Ing. Jurková predstavila prítomným Plán rozvoja obce. Vysvetlila, akým spôsobom 

funguje zapojenie sa do výziev vyhlásených štátom. Na základe súhrnu zo zverejneného PHSR 

obce Suché za obdobie do roku 2023 si prešla s poslancami plán, ktorého sa budú držať pri 

príprave rámca pre ďalší rozvoj obce.  

Vymenovala aspekty, ktoré by bolo možné zveľadiť a žiadať na ne finančné prostriedky 

z rôznych fondov a dotácií. Poslanci postupne odsúhlasovali jednotlivé položky.  

Zhodli sa na tom, aby v programe bolo čo najviac položiek, aby keď budú zverejnené 

vhodné výzvy, tak aby sa okamžite dalo reagovať a mať pripravené materiály na podanie 

žiadostí.  

       

 K bodu 7  

Rozpočet obce na rok 2025 a roky 2026 a 2027 a stanovisko HK k návrhu rozpočtu 

 

Starostka obce predniesla návrh rozpočtu na rok 2025 a roky 2026, 2027. Poslanci sa 

informovali ohľadom jednotlivých položiek a nejasností, ktoré boli následne aj zodpovedané. 

Poslanec Tirpák sa dopytoval, kde sa dajú nájsť jednotlivé položky a koľko financií bolo 

minutých na jednotlivé časti rozpočtu. Na jeho otázky mu postupne odpovedali starostka, 

účtovníčka aj hlavný kontrolór. 

Ing. Kicka mu odpovedal, že všetko bude riadne zverejnené v Záverečnom účte obce do 

júna nasledujúceho roka. Faktúry sú priebežne zverejňované na stránke obce, rovnako tak 

i zmluvy. Následne starostka dala hlasovať o schválení rozpočtu obce na rok 2025 a roky 2026 

a 2027. 
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                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                  Ing. Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 40/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje rozpočet obce Suché na rok 2025 a roky 2026 a 2027. 

 

Ing. Kicka ako hlavný kontrolór obce predniesol správu k návrhu rozpočtu na roky 2025 

a 2026 a 2027. Vyjadril, že rozpočet bol vypracovaný podľa zákona a nemá voči nemu žiadne 

námietky. Starostka dala poslancom hlasovať o stanovisku HK. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                  Ing. Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 41/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu. 

 

K bodu 8  

Súhrnná správa HK za II. polrok 2024 

 

Hlavný kontrolór predniesol prítomným správu za II. polrok 2024 týkajúcu sa kontrolnej 

činnosti v obci. Ozrejmil, čoho všetkého sa týkajú jednotlivé body kontroly. Kontroly teraz 

prebehli v oblasti pokladničných dokladov, VZN a vymáhania pohľadávok.  

Vyslovil názor, že všetky doklady boli zaúčtované regulérne a v súlade so všetkými 

zákonmi a on ako hlavný kontrolór nemá výhrady. 
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                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                  Ing. Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 42/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie súhrnnú správu hlavného kontrolóra za II. polrok 2024. 

 

K bodu 9  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

 

Starostka predstavila a prečítala body, ktorých sa bude hlavný kontrolór pridŕžať počas 

kontrolnej činnosti a uviedla, že v prípade nejasností a nutnosti je možné priebežne zmeniť 

tento plán podľa potreby. 

 

                          Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Ing. Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 43/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025. 

 

K bodu  10   

Rozpočtové opatrenia na rok 2024 

 

Starostka vysvetlila prítomným presuny na položkách rozpočtu v tomto roku podľa 

rozpočtového opatrenia č. 3, ktorý bol bod po bode objasnený, čo sa kam presunulo a v akej 

sume.  

 



7 
 

                       Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

 

UZNESENIE č. 44/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie informáciu o rozpočtovom opatrení č. 3/2024. 

 

UZNESENIE č. 45/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie použitie rezervného fondu (prevod na bežný účet). 

 

UZNESENIE č. 46/2024 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie presuny na položkách rozpočtu. 

 

K bodu 11 

VZN o odpadoch na rok 2025 

 

Poslanci boli informovaní o dodatku z TaZS Michalovce, ktorý obsahuje sumy za vývoz 

odpadu. Sumy v dodatku sa oproti minulému roku sa nezmenili. Starostka informovala, že od 

1.1.2025 je povinnosť obcí triediť zber textilu, preto bolo potrebné prijať nové Všeobecne 

záväzné nariadenie, kde budú  uvedené informácie ohľadom nového triedeného zberu textilu. 

Starostka ich informovala o predpise poplatkov za TKO za rok 2024, rovnako tak 

o sume úhrad občanov za TKO k aktuálnemu dňu a o sume úhrad obce za zber odpadu. 

Z uvedeného bolo zrejmé, že platby sú viac-menej vyrovnané, keďže ešte chýba faktúra za 

vývoz odpadu za december, ktorú obec obdrží v januári. 

Poslanci následne hlasovali o prijatí nového VZN o o miestnom poplatku za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad na území obce Suché platného od 1.1.2025. 
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                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

 

UZNESENIE č. 47/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území 

obce Suché č. 7/2024. 

 

K bodu 12  

Výpadok podielových daní 

 

Poslanci obdržali informáciu o tohtoročnom výpadku podielových daní. Ako určitú 

kompenzáciu boli obciam poskytnuté účelové dotácie na bežné výdavky na chod obce. Obce si 

ju môžu uplatniť na výdavky, ktoré vznikli v období od 1.1.2024 do 31.3.2025.  

Obci Suché bola zaslaná dotácia vo výške 2127,- Eur, ktorá bude využitá na úhradu 

energií. 

 

K bodu 13 

Odpisy pohľadávok za predchádzajúce roky 

 

Podľa zákona je možné odpísať neuhradené pohľadávky obce, ktoré sú staršie ako 6 

rokov od aktuálneho zdaňovacieho obdobia. Preto dala starostka návrh, aby tieto pohľadávky 

za TKO a DZN boli odpísané a to ako účtovne tak i daňovo.  

Hlavne preto, že je nerentabilné začínať exekučné konania, keďže sumy pohľadávok sú 

nižšie než exekučné trovy a výzvy na úhradu nedoplatkov neboli nijak akceptované. Sú to 

v podstate nevymožiteľné pohľadávky. Poslanci nemali námietky, hlasovali o prijatí uznesenia 

na odpis takýchto pohľadávok. 
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                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

 

UZNESENIE č. 48/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje odpisy pohľadávok starších ako 6 rokov ,ktoré sú nevymožiteľné. 

 

K bodu 14  

Majetkové veci 

 

1. Schválenie dodatku zmluvy o poskytnutí právnych služieb na rok 2025 

Právne služby sú nutnosť, keďže sa riešia pozemkové a majetkové veci a je potrebná 

rada od právnika, prípadne často sa vykonáva príprava zmlúv a rôznych návrhov. Cena ostáva 

nezmenená. Starostka dala hlasovať o tomto návrhu. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 49/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje podpis dodatku zmluvy o poskytovaní právnej pomoci na ďalšie roky v nezmenenej 

sume. 

 

2a. Schválenie nájomnej zmluvy so Slovenským pozemkovým fondom 

Suma nájmu je 50,- Eur/rok a je uzatvorená na dobu neurčitú.  Poslanci žiadajú, aby 

suma, ktorá bude prevyšovať schválený rozpočet, aby bola schválená nimi.  
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                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

 

UZNESENIE č. 50/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

poveruje starostku k podpísaniu zmluvy so SPF. 

 

2b. Vypracovanie projektovej dokumentácie na cestu na Pozdišovce 

Starostka vysvetlila, že ak chceme mať cestu vo svojom vlastníctve, musíme mať 

vypracovaný projekt, na základe ktorého nám prevedú pozemok bezodplatne. Poslanci sa 

dopytovali na cenu PD, na ktorú starostka zatiaľ nevedela odpovedať, keďže je potrebné najprv 

vysporiadať jednotlivé parcely, kúskami ktorých podľa geometrického plánu vedie cesta a sú 

v súkromnom vlastníctve osôb. Nechcú dať všeobecný súhlas na vypracovanie PD. Poverili 

starostku, aby sa informovala ohľadom ceny za PD. 

 

 

UZNESENIE č. 51/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

poveruje starostku k rokovaniu s projektantom a informovaniu sa ohľadom výšky poplatku za 

PD. 

 

3. Cintorínske poplatky v roku 2025 

Je nutné zvýšiť cenu za cintorín zo súčasných 1,60,-Eur/ročne/rodina na 5,- 

Eur/ročne/rodina, keďže výber poplatkov nepostačuje ani na pohonné hmoty pri kosení 

cintorína počas roka. 
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Poslanci hlasovali o tomto návrhu. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

UZNESENIE č. 52/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje cintorínsky poplatok na 5,- Eur/ročne na rodinu.  

 

4. Autobusové zastávky  

Starostka predniesla návrh na zakúpenie aj druhej rovnakej autobusovej zastávky. 

Realizácia by sa uskutočnila ešte v tomto roku kvôli zvýšenej DPH v budúcom roku. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

UZNESENIE č. 53/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje kúpu druhej autobusovej zastávky. 

 

5. Vypracovanie projektovej dokumentácie na chodníky na hlavnej ceste a vypracovanie 

geometrického plánu 

Vzhľadom k tomu, že je naplánovaná výstavba diaľnice v k. ú. Suché, starostka 

navrhuje vypracovanie projektovej dokumentácie na chodníky pri ceste III. triedy - parcela 

2637/2 smerom na obec Lesné.  

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 
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UZNESENIE č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

poveruje starostku jednať ohľadom prípravy a spracovania projektovej dokumentácie. 

 

7. Prenesenie garáže na cintorín 

Starostka informovala o zámere preniesť garáž za kontajner na cintorín a uvoľniť tým 

miesto pred úradom, kde by sa v budúcnosti mohli vytvoriť nové parkovacie miesta, keďže 

v prípadoch ako je napr. pohreb nie je dostačujúci priestor, ktorý je tam v súčasnosti. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 

 

 

UZNESENIE č. 55/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie zámer preniesť garáž a umiestniť ju na cintoríne. 

8. Stav výkupu pozemkov 

Starostka oboznámila prítomných s aktuálnym stavom výkupu. Podľa dielov spomenula 

každého, kto sa ako rozhodol, či predá resp. nepredá obci pozemok pod ihriskom alebo pod 

cintorínom. Niektorí vlastníci sa ešte nevyjadrili.  

9. Inventarizácia 

Podľa zákona je potrebné po 15.12.2024 vykonať inventúru majetku obce. Preto bola  

oslovená inventarizačná komisia, aby sa zišli a aby inventúra prebehla v súlade 

s predpismi.  

K bodu 15 

Rôzne 

1. SMS rozhlas 

Poslanci boli informovaní o aplikácii na SMS rozhlas, cena by bola 300,-Eur/ročne.  

Poplatky, ktoré sa týkajú rozposielania SMS správ občanom, ktorí nebudú mať stiahnutú 
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aplikáciu obce sú vyčíslené v dokumente, ktorý obec obdržala od p. Kondelu, ktorý sa venuje 

propagácii Digitálnej obce.  

V praxi by to vyzeralo tak, že pokiaľ si občan nainštaluje do smartfónu aplikáciu obce, 

bude dostávať notifikácie vždy, keď sa do systému zadá nová udalosť, napr. odpisovanie 

energií, zber odpadu, verejná vyhláška, aktuality v obci. Kto nemá smartfón, má možnosť 

prihlásiť sa na odber noviniek prostredníctvom telefónneho čísla aj e-mailu a dostane 

informáciu v podobe SMS správy/e-mailu. Poslanci sa k tomu vyjadrovali všeobecne, ale 

nezaujali žiadne konkrétne stanovisko. 

 

2. Silvester 2024 

Starostka poprosila poslancov, aby jej pomohli pri silvestrovskom stretnutí občanov, 

ktoré začne podobne ako minulý rok o 18.00 hod. pri Kultúrnom dome. Podávať sa bude varené 

víno a čaj. 

 

3. Kompostovisko 

Starostka upozornila, že je v prvom rade je potrebné vykúpiť pozemky v oblasti, kde je 

naplánované kompostovisko.  

4. ,,Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce“ 

 Starostka pred prítomnými predniesla potrebu predlženia spomínaného programu, 

keďže je jednou z príloh k predkladaniu žiadostí. Následne dala hlasovať o tomto návrhu. 

Poslanci jednohlasne schválili tento návrh. 

                      Hlasovanie 

Za Falis, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                    Ing- Palinský, Vojtek 
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UZNESENIE č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo  

predlžuje platnosť ,,Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce“ do schválenia 

nového dokumentu. 

 

K bodu 16 

Diskusia 

Do diskusie sa neprihlásil žiaden zúčastnený. 

 

K bodu 17 

Záver 

V závere starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila zasadanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starostka:          Bc. Danka Bruňová 

Zapisovateľ:      Ing. Veronika Hudáková 

Overovateľ:       Patrik Tirpák 


